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The SPECTRA sofa is the perfect blend of ergonomics and elegance,
creating the ideal retreat no matter the circumstances. It has a manually
adjustable headrest with three leaning angle options to always offer the
perfect posture. The SPECTRA has you covered whether you want to
lean down to an almost laid back position for those lazy evenings or
need a straight back for more studious times, and anywhere in
between. The armrests and backrest have an extra layer of high-quality
goose feathers for an enveloping feeling. Finally, the memory foam used
in sitting cushion ensures maximum comfort. The SPECTRA sofa
features custom-made metal feet for a lightweight impression. Its
original aesthetic makes it the perfect choice for contemporary living.

Le canapé SPECTRA constitue une alliance parfaite entre élégance et
ergonomie offrant ainsi un confort en toutes circonstances. Son appuie-
téte est ajustable manuellement avec trois angles d'inclinaison possibles
afin de vous garantir le meilleur confort. Le SPECTRA saura vous
satisfaire, que vous souhaitiez vous incliner profondément lors d'une
soirée paisible, que vous préfériez un dos droit pour une aprées-midi
studieuse oulors de toute autre situation. Le dossier et les accoudoirs ont
une couche supérieure de plumes doie de haute qualité pour une
sensation enveloppante. De plus, la mousse a mémoire de forme du
coussin d'assise assure un confort optimal. Le divan SPECTRA présente
des pieds en métal sur mesure qui contribuent & donner une impression
de légereté a I'ensemble. Son esthétique originale en fait un excellent
choix pour un style de vie contemporain.
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